

TENDER ADDENDUM**Janitorial Services for Buildings on
NCC properties****NR102****October 10, 2017****Page 1 of 5****ADDENDUM No. 3****ADDENDA À LA SOUMISSION****Services de nettoyage et d'entretien pour les
édifices sur les propriétés de la CCN****NR102****Le 10 octobre 2017****Page 1 de 5****ADDENDA no. 3**

The following shall be read in conjunction with and shall form an integral part of the Tender / Proposal and Contract Documents:

Appendix C – Pricing Schedule (2 pages) is revised as per attached revised version. Please disregard previous version. Bidders shall use the **revised Appendix C** to submit their bids otherwise the tender will not be accepted.

Q1. What are the floor finishes for Item no. 5 location 3?

A1. The larger building has a mix of tiled and carpeted areas

Ce qui suit doit être interprété comme faisant partie intégrante de la proposition/appel d'offres et des documents relatifs au contrat :

L'Appendice C – Barème de prix (2 pages) est révisée selon la version ci-jointe. Stp ignorez la version précédente. Les soumissionnaires doivent utiliser **l'Appendice C révisée** afin de soumettre leur prix sinon la soumission ne sera pas acceptée.

Q1. Quel est le type de plancher pour l'item 5 location 3?

R1. Le plus gros édifice a du tapis et des tuiles.

Nathalie Rheault

Senior Contract Officer / Agent principal de contrats
Procurement Services / Services de l'approvisionnement
Corporate Services Branch / Direction des services généraux

REVISED APPENDIX C - PRICING SCHEDULE

2.1 Basis for Pricing

Pricing Schedule I

- .1 All inclusive per square metre rates shall be provided for all sites for Routine, Schedule and Patrol Cleaning operations for work described in these terms of reference more particularly in Section 10 10 10 Cleaning Specifications.
- .2 There will be no increase or decrease to the contract amount when an existing floor covering is converted to another type.

Line Item	Description	Cleanable Area in sq. m.	x	All-inclusive monthly rate per sq.m. (excluding taxes)	=	All-inclusive monthly rate (excluding taxes)	Total Cost for Year 1		Total Cost for Year 2	
							X mths		X mths	
1A	Location 1- Existing Building Note *	141 m ²	x		=	\$	X 1	\$	N/A	\$
1B	Location 1- New Building *Note	440 m ²	x		=	\$	X 11	\$	X 12	\$
2	Location 1 : Gym	32 m ²	x		=	\$	X 12	\$	X 12	\$
3	Location 1	26 m ²	x		=	\$	X 12	\$	X 12	\$
4	Location 1	20 m ²	x		=	\$	X 12	\$	X 12	\$
5	location 3	102 m ²	x		=	\$	X 12	\$	X 12	\$
6	location 4: Building & ATCO trailer	104 m ²	x		=	\$	X 12	\$	X 12	\$
7	Location 2 Building	67 m ²	x		=	\$	X 12	\$	X 12	\$
8	Location 2 : Washrooms	17 m ²	x		=	\$	X 12	\$	X 12	\$
9	Location 2 : 3 huts	19 m ²	x		=	\$	X 12	\$	X 12	\$
Sub-total							\$		\$	
13% OHST (line items 1, 2, 3, 4, 5, 7 and 8)							\$		\$	
14.975% GST/QST (line item 6)							\$		\$	
TOTALS							\$		\$	

GRAND TOTAL FOR YEAR 1 + 2 INCLUDING TAXES =	\$
---	-----------

*Note: As indicated in Section 10 10 01 General Requirements sub section 1.08 Determination of Cost, the contractor will be asked stop cleaning the existing building once the new rehabilitated infrastructure is occupied.

Pricing Schedule II

- .1 All inclusive hourly rate including overhead, profit and all related costs for additional and emergency cleaning as described in Section I .1 Additional and Emergency Cleaning.

Labour:

The Contractor's qualified personnel hourly rate shall be:

Line Item	Description	\$/hour for Year 1
1	Regular Hours 07:00 to 17:00, Monday to Friday	
2	Outside regular hours, Monday to Saturday	
3	Sundays and statutory holidays	

Material:

Materials will be charged at the contractor's laid-down cost plus a mark-up of: _____%.

Parts will be supplied FOB Destination including all delivery charges. The following definitions have been used to arrive at the figures as noted:

MARK-UP: The difference between the Contractor's laid-down cost for product and resale price to the NCC. Mark-up includes applicable internal cost allocation by the Contractor such as material handling and general and administrative (G&A) expenses plus profit.

LAI-DOWN COST: The cost incurred by a vendor to acquire a specific product or service for resale to the NCC. This includes but is not limited to the supplier's invoice price (less trade discount), plus any applicable charges for incoming transportation, foreign exchange, customs duty and brokerage.

REVISÉ - APPENDICE C - BARÈME DE PRIX

2.1 Base de l'établissement des prix

Barème de prix I

- .1 Le taux global des opérations de nettoyage courantes, de patrouilles et prévues par mètre carré pour le travail décrit dans le présent mandat et plus particulièrement à la section 10 10 10 Devis de nettoyage, sera fourni pour tous les sites.
- .2 Il n'y aura pas d'augmentation ou de diminution du montant du contrat lorsqu'un recouvrement de plancher existant est converti en un autre type.

Art. No.	Description	Zone nettoya ble en mètres carrés	x	Taux global par mètre carré (excluant taxes)	=	Taux global mensuel (excluant les taxes)	Coût total pour l'année 1		Coût total pour l'année 2	
							X mois	\$	X mois	\$
1A	Location no. 1 Édifice existant – *Note	141 m ²	x		=	\$	X 1	\$	N/A	\$
1B	Location no. 1 Édifice nouveau – *Note	440 m ²	x		=	\$	X 11	\$	X 12	\$
2	Location no. 1 : Gymnase	32 m ²	x		=	\$	X 12	\$	X 12	\$
3	Location no. 1	26 m ²	x		=	\$	X 12	\$	X 12	\$
4	Location no. 1	20 m ²	x		=	\$	X 12	\$	X 12	\$
5	Location no. 3	102 m ²	x		=	\$	X 12	\$	X 12	\$
6	Location no. 4: Édifice et remorque ATCO	104 m ²	x		=	\$	X 12	\$	X 12	\$
7	Location no. 2: Édifice	67 m ²	x		=	\$	X 12	\$	X 12	\$
8	Location no. 2: Toilettes	17 m ²	x		=	\$	X 12	\$	X 12	\$
9	Location no. 2: 3 huttes	19 m²	x		=	\$	X 12	\$	X 12	\$
Total partiel							\$		\$	
13% TVHO (art. no 1, 2, 3, 4, 5, 7 et 8)							\$		\$	
14.975% TPS/TVQ (art. no 6)							\$		\$	
TOTAL							\$		\$	

GRAND TOTAL POUR ANNÉES 1 + 2 INCLUANT TAXES =	\$
---	-----------

*Note: Tel qu'indiqué dans la section 10 10 01 Exigences générales, sous-section 1.08 Calculs des coûts, le prestataire cessera de nettoyer le l'édifice existant lorsque le nouveau édifice sera mis en service et utilisé.

Barème de prix II

- .1 Taux horaire globaux, comprenant les coûts indirects, les profits et tous les coûts connexes pour les opérations de nettoyage additionnel et d'urgence tel que décrit à la Section I .1 Nettoyage additionnel et nettoyage d'urgence.

Main d'oeuvre :

Le taux horaire du personnel qualifié de l'entrepreneur sera :

Poste	Description	\$/heure pour l'Année no. 1
1	Heures normales de travail de 7 h à 17 h, du lundi au vendredi	
2	En dehors des heures normales de travail, du lundi au samedi	
3	Dimanche et jours fériés	

Matériel :

Le matériel sera facturé au coût en magasin de l'entrepreneur plus une majoration de : _____%.

Les pièces seront livrées en destination FAB, y compris tous les frais de livraison. Les définitions suivantes ont été utilisées pour obtenir les chiffres mentionnés :

MAJORATION : La différence entre le coût en magasin de l'entrepreneur pour le produit et le prix de revente pour la CCN. La majoration comprend l'affectation du coût interne applicable par l'entrepreneur, par exemple la manutention du matériel et les frais administratifs et généraux (A&G) plus le profit.

COÛT EN MAGASIN : La dépense encourue par un fournisseur pour acquérir un produit ou un service particulier pour la revente à la CCN. Ceci comprend, mais sans y être limité, le prix de la facture du fournisseur (moins la remise), plus tous les frais applicables pour le transport du matériel reçu, la devise, les droits de douane et le courtage.